
Protokoll 

 

Ombudsmøte i Gimle, Fåset- lørdag 11. desember 2004 

 

 

1. Åpning. John Westgård åpnet møtet og ga ordet til Tore Lunsæter som ønsket 

velkommen til Fåset på vegne av Fåset Skl. 

Deretter ble Morten Øien æret med 1 min stillhet. Øien er æresmedlem i Nord-

Østerdal Skyttersamlag. 

Ingen merknader til sakslista. 

2. Møteleder: John  Westgård 

Sekretær: Harry Tjernstad 

2 til å skrive under protokollen: Asbjørn Lunsæter, Mette Halvorsen. 

 

3. Årsmelding 

Pkt 1,2,3 – ingen merknader 

Pkt 4 – Hans Sollid: Alle innbydelser bør være på samlagets hjemmesider. 

Pkt 5 – Tore Hornseth: Hvorfor søker ingen på samlagsstevner? Det er gode 

muligheter for å tjene penger enkelt. 

Hans Sollid: Da bør det ikke være vanskelig å få arrangører. 

Pkt 6 – Hans Sollid: Alvdal arrangerte NC-stevne i skifelt sammen med 

samlagsstevnet. Det synes som om skifelt vil falle ut som disiplin i DFS. 

Pkt 7 – ingen kommentar 

Pkt 8 – ” 

Pkt 9 – ” 

Pkt 10 – ” 

Pkt 11 – ” 

Pkt 12 – ” 

 Hans Sollid; Vedlegget bør gjennomgås av alle slik at evt feil kan rettes. 

 

Årsmelding enstemmig vedtatt 

 

4. Årsmelding fra Ungdomsutvalget. Tore Lunsæter leste. 

Hans Sollid var imponert over ungdomssamlinga i Vingelen. Iver Nymoen 

orienterte kort om skoleskyting. 

Årsmelding for ungdomsutvalget enstemmig vedtatt. 

 

5. Regnskap. Per Kr. Bangen gikk gjennom resultatregnskapet. 

Regnskapet enstemmig vedtatt. 

 

6. Trekk i medlemsbidraget fra DFS. 

Samlagstyrets forslag enstemmig vedtatt. 

 

7. Uttaksregler for samlagsskyting - forslag av 29/2-04 

Forslaget enstemmig vedtatt. 

 

8. Fra Styret 

a. Instruks for valgkomiteen. Styret har laget et forslag til instruks for 

valgkomiteen. 

Forslaget enstemmig vedtatt. 



b. Medaljer på Samlagstevner. John Westgård leste forslaget. 

Olav Elden spurte om samlagsmedaljer bane i V55 og V65/V73 

Frank Engene spurte om oversikt over premiering lagskyting. 

John Westgård leste opp reglene slik de er. 

Jon E. Bakken: Hvem har ansvaret for disse medaljene 

John Westgård – det er styret som bestiller disse medaljene. 

Per Kr. Bangen ba om at medaljeinnskuddet ble innbetalt umiddelbart etter 

stevnet. 

Hans Sollid ba om at utdeling av medaljer ble gjort på stevnet og ikke på 

ombudsmøtet. 

Tore Lunsæter – det skal være status å bli samlagsmester. 

 

Forslaget med 1 endring ble enstemmig vedtatt. 

c. Forslag til ny finale i Banekarusellen. Endring tatt inn med kursiv – pkt 11 og 

12. 

Hans Sollid – forslaget ser greit ut, men hvordan er terminlista tenkt for dette 

stevnet. Det er mer gunstig å ha stevnet før LS enn etter. Anbefaler at det 

gjennomføres 14 dager før LS.  

Tore Hornseth – stevnet er ikke tatt inn i terminlista pga behandling her på 

ombudsmøtet. 

Egil Wikan – synes at det er bra at ombudsmøtet er slik det er i dag. Kan 

finalen legges sammen med siste karusellstevnet? 

Tore Hornseth: Det må være eget stevne. 

Arne Iv. Nesset – hva med rekrutteringsklassene? 

Tore Lunsæter – tidspunktet for stevnet endrer seg gjennom tiden, før var juli 

feriemnd, nå er det for lite helger i juli. Kan finalen flyttes sammen med andre 

finaler. 

Ingvar Brohaug – Er dette viktig eller hvordan oppfatter skytterne det? Er det 

liv laga å ha en banekarusell+ 

Tore Hornseth – I fjor foreslo styret å legge ned banekarusellen. Trekker dette 

folk eller? 

Per Kr. Bangen – org.med kan arrangeres ned på lagsnivå 

Egil Wikan – kan være lurt å prøve dette programmet som er foreslått. Kan 

trekke opp antall deltakere både på banekarusellen og ord.med. 

Tore Hornseth – bør finne ei helg på dette møtet. 

Jon E. Bakken – synes det er for lite attraktivt for rekrutteringskalssene. 

Tore Hornseth – slik det er nå kan du være best etter kvalifisering, men kan bli 

uten premie i finalen. 

Sigurd Folkestad stilte spørsmål ompremiering. 

Arne Iv. Nesset – hvilket program skal rekrutteringsklassene skyte. 

Tore Hornseth – vanlig program. 

Hans Sollid – synes det virker noe snaut for rekrutteringsklassene. 

Knut Haug – prøv forslaget og ta det opp neste år. 

Tore Lunsæter – poenget er å skape et populært stevne. Lag et mer populært 

opplegg rundt finalen. 

Samlagstyrets forslag vedtatt mot 2 stemmer. 

Per Kr. Bangen la fram forslag til ny premiering for rekrutteringsklassene: 

Det deles ut en premie til den beste i hver klasse etter innledende skyting. 

Forslaget enstemmig vedtatt. 

 



9. Innkomne saker – ingen 

 

10. Stevneinskudd. 

Knut Haug – bør øke arr.avgift på R/J klassene for å imøtekomme foregående 

vedtak. 

Forslaget til Samlagstyret enstemmig vedtatt. 

 

11. Ombudsmøtet 2005. Narjord skl arrangerer neste ombudsmøte. Enstemmig vedtatt. 

 

12. Budsjett 2005 

a. Per Kr. Bangen gikk gjemmom forslaget. Foreslo å øke gebyrene til kr 400,- 

b. Per Oldertrøen – utgifter ungdomsutvalget er det budsjettert med 25000,- hva 

med øremerkede midler fra trekket på kr 3,- medlem? 

c. Hans Sollid – bør prøve en søknad om kulturmidler. 

d. Forslaget enstemmig vedtatt med foreslått endring. 

13. Valg 

a. Leder i valg komiteen Nils Erik Skårsmoen ledet valget. 

b. Iver Nymoen , Kvikne enstemmig valgt som ny formann. 

c. Nestformann – forslag fra valgkomiteen på Idar Moseng, Nora 

Benkeforslag: - Ragnar Sollid, Alvdal 

Skriftlig avstemning: 

Idar Moseng: 16 stemmer 

Ragnar Sollid. 25 stemmer 

Ragnar Sollid valgt som styremedlem. 

 

Kasserer og sekretær er ikke på valg 

 

Styremedlem Tore Hornseth gjenvalgt. 

 

Leder ungdomsutvalget: Nils Erik Skårsmoen 

Medlem ” ; Anne Gerd Bobakk Skogstad, ny 

Medlem ”; Arne Iv. Nesset ikke på valg 

Varamedlem; Thomas Baar gjenvalgt. 

 

Innstillingskomite 

 Gert Aas – gjenvalg 

 Øvrige ikke på valg 

 

Skifeltkontakt: Hans Sollid 

 

UK 

Leder: Arne Ivar Nesset  05 

Medlem: Ole Kr. Løkken  05-06 

Medlem: Eilif Kokkvoll   05-06-07 

 

Vara: Hans Sollid   05 

 

Revisorer:  

 Gjenvalg Geir Nymoen 

 Ikke på valg Jon R. Haugen. 



Valg komite: 

Leder:   Kjell Horten   05 

  Knut Joar Krogh  05-06 

  Tore Lunsæter   05-05-07 

Vara Trond Erlien  05 

 

 

Etter valgene var gjennomført ble det utvekslet en del informasjon. 

 

Deretter delte formannen ut hedersbevisninger, premier, medaljer og merker. Leder 

ungdomsutvalget delte ut medaljer til de yngste. 

 

 

Møtet hevet 13.30 

 

Mette Halvorsen/s    Asbjørn Lunsæter/s 

   John Westgård/s 

 

 

 

 

 


